
     

Ref. af on-line møde den 4. september 2024 i 

Fraktionen for Kliniske undervisere. 

 
Tilstede: Lars, Sanne (UCL, fyn) og Mette AUH, Århus) 

Ikke til stede: Nina, Marianne, Ann Louise og Catharina 

Ref. Sanne 

 

1 - Hvem er vi i bestyrelsen? Punktet tages med til næste møde, grundet fremmødet. Vi taler lidt om 

hvordan der holdes fast i selv fraktionen (Hvad mener du her Sanne??) og selve bestyrelsesarbejdet. 

2 - Evaluering af årsmødet. Fin dag med godt udbytte. Svært ellers at finde noget fag-fagligt for os som 

kliniske undervisere. Årsmødet er en god og attraktiv platform som reklame for os som Fraktion/netværk. 

3 - Strategi ift. de teoretiske undervisere. 

Det viser sig, at man som Fraktion god må tage medlemmer ind, hvis man har samme overenskomst ELLER 

arbejder indenfor samme arbejdsområde. Måske en idé at snakke med hvert enkelt UC, så flere teoretiske 

undervisere skulle melde sig ind i Fraktionen. Problemet er nok at mange teoretiske undervisere ikke 

længere er medlemmer af Danske Fysioterapeuter. 

Punktet tages med videre til næste møde. Måske skal vi drosle ned på energien på dette område og satse 

energien på årsmøderne. 

4 - Fagkongres 2025 Det er for sent at indsende forslag til programmet, men vi har som Fraktion mulighed 

for at afholde vores generalforsamling – hvilket ikke er muligligt ud fra vores vedtægter. 

Vi snakker om at ”bestille” et lokale til et åbent bestyrelsesmøde. Drop-in mulighed, torsdag aften så 

medlemmer kan komme ind med gode idé´er. (måske et oplæg fra AUH om ”strategi og struktur på klinisk 

undervisning) - (Tilføjelse efter mødet – vi har reserveret et lokale til det åbne bestyrelsesmøde). 

5. kontakt til Klubben af kliniske undervisere for Ergoterapi – De holder temadag den 21. maj 2025 med 

emnet; ”Når psyken skyldes overpsykolgisering” ved Jane Ellegaard. Lars melder tilbage til Dorette i Klubben 

at vi gerne vil inviteres og videresender invitationen til vores medlemmer når vi modtager den. 

Snak om at vi som Fraktion betaler Klubben for vores medlemmer og omvendt – den foreløbige aftale er at 

vi kan få lidt rabat så vi ikke tjener på deltagelse af hinandens medlemmer. 



Dette betyder også at vi i FKUF kun skal arrangere en temadag hvert andet år – altså først igen i 2026!! 

6 -  Holder vi fast i en virtuel generalforsamling? Svaret er ja 

7 – Næste fysiske møde D. 20. NOVEMBER 2024 I Kolding – Lars booker lokale 

8 – Dato for generalforsamling;  torsdag den 27, feb. 2025 (Nyborg eller Kolding). 

 


